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2021-02-01
MUISTIO 

Aika: 1.2.2021 klo 11.30–13.00
Paikka: Etäkokous, https://cscfi.zoom.us/j/66295621784
Osallistujat: 

Korkeakoulu Johtoryhmän jäsen Varajäsen Läsnä

Aalto-yliopisto Venla Virtakoivu (T) x

Centria ammattikorkeakoulu Anna Pulkkinen Jarmo Kauppinen x

Haaga-Helia ammattikorkeakoulu Kirsti Niemeläinen Olavi Kurttio x

Hanken Svenska handelshögskolan Kicka Lindroos

Helsingin yliopisto Sari Koski-Kotiranta (T) Antero Aunesluoma x

Hämeen ammattikorkeakoulu Jaana Kullaslahti Henna Pirttilä x

Itä-Suomen yliopisto Tuula Heide
(puheenjohtaja)

Marko Holmavuo x

Jyväskylän ammattikorkeakoulu Outi Laitinen

Jyväskylän yliopisto Markku Närhi, klo 12:30 alkaen Liisa Kallio x

Kaakkois-Suomen ammattikorkeakoulu Pekka Uotila Tommi Pälli x

Karelia-ammattikorkeakoulu Olavi Pesonen

LAB-ammattikorkeakoulu Marjaana Kareinen x

Lapin ammattikorkeakoulu Anu Pruikkonen Marko Mehtälä

Lapin yliopisto Tanja Rautiainen Merija Timonen x

LUT-yliopisto (Lappeenrannan-Lahden teknillinen yliopisto LUT) Marjaana Kareinen x

Metropolia Ammattikorkeakoulu Tuomas Orama   Tuuli Sinervo

Oulun ammattikorkeakoulu Leena Paaso  Samuli Malinen

Oulun yliopisto Vesa-Matti Sarenius (T)  Katja Pura x

Poliisiammattikorkeakoulu Kirsi Viitanen x

Satakunnan ammattikorkeakoulu Katja Lempinen (T) Osmo Santamäki x

Savonia-ammattikorkeakoulu Esa Viklund

Seinäjoen ammattikorkeakoulu Asmo Myllyaho Tuija Vasikkaniemi

Tampereen ammattikorkeakoulu Sanna Sintonen (varapuheenjohtaja) Kristiina Engblom-Pelkkala x

Tampereen yliopisto Mikko Markkola Pekka Liedes x

Turun yliopisto Totti Tuhkanen (T) Erkki Härkönen, 
Mervi Varja

x

Vaasan yliopisto Aila Markus Ari Hovila
Henna Toivola

x

Åbo Akademi Tove Forslund
(varapuheenjohtaja), klo 11:55 saakka

x

Muut osallistujat: Marjut Anderson, CSC (sihteeri); Lauri Pohjanen, CSC

Asialista

Kokouksen avaus ja järjestäytyminen
Esityslistan hyväksyminen
Edellisen kokouksen muistio

Edellisen kokouksen (26.11.2020) muistio
Talousasiat ja toiminta 2020

4.1 Konsortion tulos 2020 ja toimintakertomus 2020
4.2 Arvioinnin osahankkeen toteumat
4.3 Korkeakoulukohtaiset vuosimaksut 2021

Tenttivierailu ajankohtaista
5.1 Tenttivierailusopimus

kohta 8: Tenttivierailusopimuksen  Kustannusten hyvittäminen korkeakoulujen kesken
5.2 Tenttivierailukysely

https://cscfi.zoom.us/j/66295621784
https://wiki.eduuni.fi/x/h7eKCg
https://wiki.eduuni.fi/x/xASMCQ


6.  
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Tiedoksi
6.1 Johtoryhmän kokoukset ja konsortion kevätpäivät
6.2 EXAM-henkilötietojen käsittelyn nykytilan kuvaus 

Muut asiat
Kokouksen päättäminen ja seuraava kokous

Liitteet:

Liite 1. Konsortion tulos 2020: EXAM-talous-2020.pdf
Liite 2. Toimintakertomus 2020: EXAM-toimintakertomus-2020.pdf
Liite 3. Arvioinnin osahankkeen toteumat 8-12/2020: exam-dc-arvioinnin-osahanke-jory-01022021.pdf
Liite 4. Kokousmateriaali 20210201_exam_jory.pdf

Muistio

1. Kokouksen avaus ja järjestäytyminen

Puheenjohtaja Tuula Heide avasti kokouksen klo klo 11:30. Kokouksen sihteeriksi valittiin Marjut Anderson. 

Todettiin läsnäolijat. Todettiin, että kokous on päätösvaltainen.

2. Esityslistan hyväksyminen

Hyväksyttiin kokouksen esityslista. 

3. Edellisen kokouksen muistio

Edellisen kokouksen (26.11.2020) muistio

Todettiin, että osa läsnäolomerkinnöistä puuttuu, mutta osallistujat ovat todennettavissa merkinnöistä. Hyväksyttiin edellisen kokouksen muistio teknisellä 
huomautuksella.

4. Talousasiat ja toiminta 2020

4.1 Konsortion tulos 2020 ja toimintakertomus 2020

Marjut Anderson esitteli konsortion vuoden 2020 tuloksen ja nostot toimintakertomuksesta (Liite 4). Tarkempi toimintakertomus on kokouksen liitteenä 2. 

Vuoden 2020 konsortion talous oli alijäämäinen n. 28800e. Ylitys johtuu pääasiassa palvelun vastuuhenkilöiden vaihdoksista CSC:llä. CSC kattaa 
poikkeuksellisesti vuoden 2020 alijäämän korkeakoulukentän palveluiden mahdollistaman kokonaistilanteen vuoksi.    

Hyväksyttiin vuoden 2020 tulos ja sen käsittely sekä toimintakertomus.  

4.2 Arvioinnin osahankkeen toteumat

Marjut Anderson esitteli Digicampus arvioinnin kehittämisen osahankkeen tilanteen (liite 3). CSC:n palvelutilaus on käytetty loppuun ja hanketuotosten 
kehitys ja korjaus tehdään jatkossa konsortion rahoituksella. Omakonetentin, yhteistentin ja autograding -työpakettien osalta yliopistojen rahoitusta työhön 
on vielä jäljellä.

Tuula Heide kertoi, että Digicampuksen kokonaistilannetta tarkastellaan lähiaikoina ja osahankkeilta sekä korkeakouluilta on pyydetty selvitystä 
loppuhankkeen ajalle. Osa osahankkeista uudelleenkohdentaa tekemistään ja esimerkiksi Tampereen yliopiston toteuttaa EXAM-ohjevideoita ja 
käyttöohjeuita opiskelijoille ja opettajille kaikkien EXAM-korkeakoulujen käyttöön. 

Sari Koski-Kotiranta tiedusteli muiden yhteistentin pilottien tilannetta, johon todettiin, että psykonet-verkosto pilotoi yhteistenttiä kevään aikana. Todettiin 
myös että yhteistentin tenttivierailun osalta tulee tarkentaa käytännöt opiskelijoiden yhdenvertaisuuden varmistamiseksi. 

Totti Tuhkanen kertoi työpaketin 2 osalta, että kevään aikana on suunnitteilla syventävä testausvaihe. Tähän toivotaan laajempaa osallistumista 
korkeakoulujen toimesta. Lisäksi tarvetta on käyttöliittymäsuunnittelulle. Kevään aikataulun ja resurssitarpeen tarkentuessa suunnitellaan tätä lisää.  

Sovittiin, että palataan osahankkeen taloustilanteeseen seuraavassa kokouksessa ja hyväksytään korkeakoulujen maksatusosuudet.  

4.3 Korkeakoulukohtaiset vuosimaksut 2021 

Marjut Anderson totesi, että vuosimaksulaskut lähetetään pian korkeakouluille. 

Tuula Heide tiedusteli EXAM-konsortion johtoryhmän, varajäsenten ja puitesopimusyhteyshenkilöiden välistä viestintäprosessia.  

Sovittiin, että tarkistetaan nykyisen viestintäprosessi sopimusteknisten asioiden osalta ja tarvittaessa valmistellaan viestinnästä ehdotus pienemmällä 
porukalla. 

https://wiki.eduuni.fi/download/attachments/191345395/EXAM-talous-2020.pdf?version=1&modificationDate=1611908774323&api=v2
https://wiki.eduuni.fi/download/attachments/191345395/EXAM-toimintakertomus-2020.pdf?version=1&modificationDate=1611921767680&api=v2
https://wiki.eduuni.fi/download/attachments/191345395/exam-dc-arvioinnin-osahanke-jory-01022021.pdf?version=1&modificationDate=1611907863870&api=v2
https://wiki.eduuni.fi/download/attachments/191345395/20210201_exam_jory.pdf?version=1&modificationDate=1612183399277&api=v2
https://wiki.eduuni.fi/x/h7eKCg


5. Tenttivierailu ajankohtaista (keskustelu)

5.1 Tenttivierailusopimus

Marjut Anderson kertoi, että korkeakoulujen välisessä Sopimuksessa EXAM-tenttivierailuista korkeakouluissa on päätetty, että 30.6.2021 mennessä 
päätetään siirrytäänkö jatkossa yhteiskäyttöisten tenttitilojen käytössä kustannusten hyvittämiseen korkeakoulujen välillä ja /tai opiskelijoilta 
tenttijärjestelyistä perittäviin maksuihin. 

Sari Koski-Kotiranta kertoi, että työvaliokunnassa on sovittu, että hän ja Venla Virtakoivu/Aalto valmistelevat asiaa. Asia on koettu haastelliseksi erityisesti 
pääkaupunkiseudulla ja HY:llä tulijoita on 12 kertaa enemmän kuin lähtijöitä, mikä ei ole kestävä malli. Tällä hetkellä on työstössä on neljä ehdotusta: 1) 
jatketaan kuten nyt 2) kustannustenjakomalli 3) kansallisen tenttivierailutilan rakentaminen pääkaupunkiseudulle 4) kaikki tenttitilat valtakunnallisesti 
yhteiskäyttöön. Ehdotuksen tarkempaan valmisteluun tarvitaan lisäresurssia erityisesti ehdotuksen 3) osalta. 

Tuula Heide totesi, että aikataulu valmistelulle on tiukka. 

Totti nosti esiin, onko tehty hahmotelmia tarpeista tulevaisuudessa. Markku Närhi toi esiin, että tarve myös kasvaa, jos mahdollisuudet kasvavat ja 
avoimen yliopiston tarpeet kasvattavat mahdollisesti huomattavasti lisää.

Keskusteltiin Digivision roolista ja Kirsti Niemeläinen toi esiin, että uusien asioiden kehittämiseen on Digivisiossa potentiaalia, mutta on syytä olettaa 
realiteetti ettei sieltä suoraan löydy rahoitusratkaisua. Myös aikataulu koettiin haastavana, mutta toisaalta kansallinen tenttijärjestely voisi olla helposti 
toteutuva kohde heille. 

Markku Närhi toi esiin, että KOOTuki voisi olla tietohallinnon ja opintohallinnon yhdistävänä foorumia hyvä paikka käsitellä asiaa ja saada kansallista 
ymmärrystä verkoston ulkopuolelta. 

Sovittiin, että Marjut Anderson ehdottaa asiaa KOOTuelle ja palataan asiaan sen jälkeen. 

5.2 Tenttivierailukysely

Marjut Anderson kertoi, että tenttivierailukyselyn tietosuoja-asiaa ja henkilötietojen käsittelyä selvitetään tällä hetkellä CSC:n päässä. 

Sovittiin, että asiaan palataan kun on saatu lisätietoja. Tarvittaessa asia pitää viedä kansalliseen keskusteluun, koska tiedonkeruun tarpeita tulee 
jatkossakin. 

6. Tiedoksi

6.1 Johtoryhmän kokoukset ja konsortion kevätpäivät

Jatkossa johtoryhmän kokoukset perjantaisin klo 12.30–14.00
26.3. / 28.5. / 17.9. / 26.11.
Kalenterikutsut lähetetään pian johtoryhmän jäsenille ja varajäsenille

Kevätpäivät 27.–28.5.2021
Suunnitteilla puolipäivätoteutus (esim. 27.5. ip, 28.5. ap)

6.2 EXAM-henkilötietojen käsittelyn nykytilan kuvaus

Marjut Anderson kertoi, CSC on valmistellut konsortiopalvelun osalta henkilötietojen käsittelyn nykytilan kuvauksen, jonka korkeakoulut voivat hyväksyä 
palvelutilauksen yhteyteen. EXAM-konsortiopalvelun osalta korkeakouluilla on velvollisuus ohjeistaa CSC:sellaisenaan tai ohjeistaa toisin. Kuvaus liitetään 

tä henkilötietojen käsittelijänä. Konsortiopalvelun osalta henkilötietojen käsittely tarkoittaa lähinnä fasilitointityössä vaadittavia henkilötietoja kuten 
johtoryhmien osallistujat, sähköpostilistat, tapahtumailmoittautumiset. 

Marjut Anderson tarkensi, että yhteiskäyttöpalvelun (tenttivierailut, yhteistentit) osalta valmistelutyö tehdään erikseen. 

7. Muut asiat

Ei muita asioita. 

8. Kokouksen päättäminen ja seuraava kokous

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 12:59.

Seuraava kokous on 26.3. 
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